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 "Vanuit de oppositie streven wij naar beter bestuur".  

 

 

 

       

Jan Buysse stopt als schepen en wordt opgevolgd door Joery Verhoeven 

Het kwam als een totale verassing voor alle gemeenteraadsleden, ook  voor Jan 

Buysse is het een vertrek met gemengde gevoelens.  De keuze drong zich op, een dag 

heeft maar 24 uur.   Het College had Jan liever zien blijven maar respecteren zijn 

keuze om meer tijd voor zijn gezin te maken. 

Joery Verhoeven wordt de nieuwe schepen, het college is zeker van een vlotte 

samenwerking maar misschien met een kleine verandering van stijl.  

 

Gemeenteontvanger Yvan Van Imschoot op pensioen 

Kris Philips volgt Yvan op als financieel beheerder en heeft deze gemeenteraad zijn 

eed afgelegd.   

 

Aanpassingen Politiereglementen 

Er worden in 3 straten (Broekstraat / Gebr. Jourandstraat / Mezenstraat) op bepaalde 

plaatsen een parkeerverbod ingesteld.  Wij vragen ons af of hier niet beter voor een 

minnelijke schikking was geopteerd.  Want onder goede buren zouden extra regels 

niet nodig moeten zijn.  Volgens het college is dit inderdaad een betere oplossing en 

mag pas geopteerd worden voor een parkeerverbod als laatste reddingsmiddel, zoals 

in deze gevallen jammer genoeg noodzakelijk is. 

 

Vragenkwartiertje : Succes van de roze zakken  

De roze zakken worden veel gebruikt.  Binnenkort zijn ze opnieuw beschikbaar. 

Er zal bij een 200 bewoners in Leuven een proef opgestart wordenmet paarse zakken.  

Deze zakken gaan de inhoud van de roze zakken combineren met de inhoud van de  

PMD zakken en zouden dan aan huis opgehaald worden zoals nu de PMD zakken.   Dit 

lijkt ons een nog beter oplossing maar de testperiode moet eerst geëvalueerd 

worden.   

 

Vragenkwartiertje : Pokémons op de speelweide in Bertem 

In de grote vakantie rond 21 juli zijn er wat problemen geweest met te volle 

vuilbakjes aan de speeltuin.   Extra ledigingen en extra controles van de wijkagenten 

hebben de problemen snel opgelost volgens het college. 

 

 

 


